

ligne qui sépare les lots Nos. trois cent soixante-douze, trois cent soixante-dix-sept et trois cent soixante-seize (372, 377 et 376), des lots Nos. trois cent soixante-dix-huit et trois cent soixante-dix-neuf (378 et 379); vers le sud-est au nord-est de la rivière Delisle, par la ligne de division entre les lots Nos. six cent dix-sept, six cent dix-huit (617 et 619), et les lots Nos. six cent quatorze, six cent quinze et six cent seize (614, 615 et 616); aussi vers le sud-est de l'autre côté de la rivière Delisle, sur la rive sud-ouest par la ligne de division entre les lots Nos. deux cent trente-cinq (235), et les lots Nos. deux cent trente-six et deux cent trente-sept (236 et 237); vers le nord-est par le township de Newton; enfin vers le sud-ouest par une ligne parallèle à la dite rivière Delisle, s'étendant depuis la ligne entre les lots deux cent trente-cinq et deux cent trente-six (235 et 236), à partir d'un point à huit arpents ou huit arpents et demi de la rivière Delisle, jusqu'à un point sur la ligne entre les Nos. trois cent soixante-douze et trois cent soixante-dix-huit (372 et 378), aussi à huit arpents ou huit arpents et demi de la rivière Delisle ci-dessus mentionnée, est et sera détaché de la municipalité de la dite paroisse de Saint-Polycarpe, et formera à l'avenir une municipalité séparée sous le nom de MUNICIPALITE DU VILLAGE DE SAINT-POLYCARPE; Et par les présentes, Nous constituons et érigeons le dit VILLAGE DE SAINT-POLYCARPE, en une municipalité de village conformément aux dispositions du dit Code Municipal de la Province de Québec.

De tout ce que dessus Nos féaux sujets et tous autres que les présentes pourront concerner, sont par les présentes requis de prendre connaissance et de se conduire en conséquence.

EN FOI DE QUOI, Nous avons fait rendre nos présentes Lettres-Patentes, et à icelles fait apposer le grand Sceau de Notre dite Province de Québec: TÉMOIN, Notre Fidèle et Bien-Aimé l'Honorable ANDREW STUART, administrateur du Gouvernement de Notre Province de Québec.

A Notre Hôtel du Gouvernement, en Notre Cité de Québec, dans Notre dite Province de Québec, ce QUATORZIÈME jour de FEVRIER dans l'année de Notre-Seigneur, mil huit cent quatre-vingt-sept, et de Notre Règne la cinquantième.

Par ordre,

PH. J. JOLICŒUR,  
Assistant-Secrétaire.

655

CANADA,  
PROVINCE DE  
QUÉBEC.  
[L. S.]

A. STUART.

VICTORIA, par la Grâce de Dieu, Reine du Royaume-Uni de la Grande-Bretagne et d'Irlande, Défenseur de la Foi, etc., etc.

A tous ceux à qui ces présentes parviendront ou qu'icelles pourront concerner—SALUT :

HONORÉ MERCIER, } ATTENDU, que sur présentation au Conseil du comté de Soulanges, d'une requête des deux tiers des électeurs municipaux qui sont en même temps propriétaires habitant un certain territoire situé dans les limites de la paroisse de Saint-Zotique, dans le dit comté, dans notre Province de Québec, demandant l'érection de ce territoire en municipalité de village, le dit Conseil a nommé Joseph Adrien Legris, surintendant spécial aux

south west shore, by the line which separates lots Nos. three hundred and seventy two, three hundred and seventy seven and three hundred and seventy six (372, 377 and 376), from lots Nos. three hundred and seventy eight and three hundred and seventy nine (378 and 379); towards the south east to the north east of the river Delisle, by the division line between lots Nos. six hundred and seventeen and six hundred and nineteen (617 and 619), and lots Nos. six hundred and fourteen, six hundred and fifteen and six hundred and sixteen (614, 615 and 616); also towards the south east on the other side of the river Delisle, on the south west shore by the division line between lot No. two hundred and thirty five (235) and lots Nos. two hundred and thirty six and two hundred and thirty seven (236 and 237); towards the north east by the township Newton; finally towards the south west by a line running parallel with the said river Delisle, extending from the line between lots two hundred and thirty five and two hundred and thirty six (235 and 236), starting from a point eight arpents or eight arpents and a half from the river Delisle, to a point on the line between lots Nos. three hundred and seventy two and three hundred and seventy eight (372 and 378), also eight arpents or eight arpents and a half from the river Delisle above mentioned, is and shall be detached from the municipality of the said parish of Saint-Polycarpe, and shall in future form a separate municipality under the name of MUNICIPALITY OF THE VILLAGE OF SAINT-POLYCARPE; and by these presents, We do constitute and erect the said VILLAGE OF SAINT-POLYCARPE, into a village municipality, conformably to the provisions of the said municipal code of the Province of Quebec.

Of all which our loving subjects and all others whom these presents may concern are hereby required to take notice and to govern themselves accordingly.

IN TESTIMONY WHEREOF, We have caused these Our Letters to be made Patent, and the Great Seal of Our said Province of Quebec, to be hereunto affixed: WITNESS, Our Trusty and Well-Beloved the Honorable ANDREW STUART, Administrator of the Government of Our Province of Quebec.

At Our Government House, in Our City of Quebec, in Our said Province of Quebec, this FOURTEENTH day of FEBRUARY, in the year of Our Lord, one thousand eight hundred and eighty seven, and in the fiftieth year of Our Reign.

By command

PH. J. JOLICŒUR,  
Assistant Secretary.

658

Ontario,  
Province of  
Quebec.  
(L. S.)

A. STUART.

VICTORIA, by the Grace of God, of the United Kingdom of Great Britain and Ireland, Queen, Defender of the Faith, &c., &c., &c.

To all to whom these presents shall come or whom the same may concern—GREETING :

HONORÉ MERCIER, } WHEREAS upon presentation to the Council of the county of Soulanges, of a petition of two thirds of the municipal electors who are at the same time proprietors residing in a certain territory situated within the limits of the parish of Saint-Zotique, in the said county, in Our Province of Quebec, praying for the erection of that territory into a village municipality, the said Council named Joseph Adrien Legris, special superintendent for

fin de visiter le dit territoire, de constater le nombre de maisons y bâties et habitées et de faire rapport sur la dite requête ;

Et ATTENDU, que le dit surintendant spécial a fait au dit Conseil un rapport mentionnant le nombre de maisons bâties et habitées sur le dit territoire, et la désignation des limites qui, dans son opinion doivent être assignées au dit territoire, contenant au moins quarante maisons habitées dans une étendue n'exécédant pas soixante arpents en superficie ;

Et ATTENDU, que le dit rapport du dit surintendant spécial a été homologué suivant sa forme et teneur par le Conseil du dit comté de Soulanges ;

Et ATTENDU, que le Lieutenant Gouverneur de notre Province de Québec, par et avec l'avis du Conseil Exécutif de notre dite Province, a approuvé le dit rapport sans amendements ;

A CES CAUSES, en vertu des dispositions du Code Municipal de la Province de Québec, Nous avons déclaré et ordonné et par les présentes, Nous déclarons et ordonnons que le territoire décrit et borné comme suit, savoir :

" Tout le territoire à partir de la rive nord-est de la Rivière Beaudette, sur la ligne sud-est du numéro huit cent quatorze (814), allant vers le nord-est sur la dite ligne une distance de sept arpents de la dite rivière ; de là allant vers le nord-ouest en traversant les lots Nos. huit cent quatorze, huit cent quatre-vingt quatorze, huit cent seize, huit cent vingt, et huit cent vingt-neuf (814, 894, 816, 820 et 829), jusqu'à la ligne nord-ouest du lot No. huit cent vingt-neuf (829), à une distance de sept arpents de la Rivière Beaudette ; de là allant vers le sud-ouest sur la dite ligne nord-ouest du lot No. huit cent vingt-neuf (829), jusqu'à la Rivière Beaudette ; de là traversant la dite rivière et allant vers le sud jusqu'à la ligne nord-ouest du lot No. huit cent soixante-deux (862) ; de là allant vers le sud-ouest en suivant la dite ligne nord-ouest du lot No. huit cent soixante-deux (862), une distance de cinq arpents de la Rivière Beaudette ; de ce point allant vers le sud et traversant les lots huit cent soixante-deux, huit cent soixante-trois, huit cent soixante-quatre, huit cent soixante-cinq et huit cent quatre-vingt-quatorze (862, 863, 864, 865 et 894), jusqu'à la ligne sud-est du lot No. huit cent quatre-vingt-quatorze (894), à une distance de cinq arpents de la Rivière Beaudette ; de là allant vers le nord-est en suivant la dite ligne sud-est du dit lot No. huit cent quatre-vingt-quatorze (894), jusqu'au lot No. huit cent quatre-vingt-seize (896) ; de là enfin suivant les lignes nord-ouest et sud-est des lots Nos. huit cent quatre-vingt-seize (896) et huit cent quatre-vingt-dix-sept (897), jusqu'à la Rivière Beaudette, la traversant à ce point pour se rendre au point de départ, à la ligne sud-est du lot No. huit cent quatorze (814) susdit, est et sera détaché de la municipalité de la dite paroisse de Saint-Zotique, et formera à l'avenir une municipalité séparée sous le nom de " MUNICIPALITÉ DU VILLAGE DE LA RIVIERE BEAUDETTE, " et par les présentes Nous constituons et érigeons le VILLAGE DE LA RIVIERE BEAUDETTE en une municipalité, de village conformément aux dispositions du dit Code Municipal.

De tout ce que dessus Nos féaux sujets et tous autres que les présentes pourront concerner, sont par les présentes requis de prendre connaissance et de se conduire en conséquence.

En Foi de Quoi, Nous avons fait rendre nos présentes Lettres-Patentes, et à icelles fait apposer le grand Sceau de Notre dite Province de Québec :

the purpose of visiting the said territory, to ascertain the number of houses built and inhabited therein, and to report on the said petition ;

AND WHEREAS the said special superintendent has made a report to the said Council, stating the number of houses built and inhabited on the said territory, and the designation of the limits, which in his opinion should be assigned to the said territory containing at least forty inhabited houses within a space not exceeding sixty arpents in superficies ;

AND WHEREAS the said report of the said special superintendent has been homologated according to its form and tenore by the Council of the said county of Soulanges ;

AND WHEREAS the Lieutenant Governor of Our Province of Quebec, by and with the advice of the Executive Council of Our said Province, has approved the said report without any amendments.

WHEREFORE, under the authority of the Municipal Code of the Province of Quebec, We have declared and ordered and by these presents, do declare and order that the territory bounded and described as follows, to wit :

" All the territory starting from the north east shore of the river Beaudette, on the south east line of number eight hundred and fourteen (814), running towards the north east on the said line a distance of seven arpents from the said river ; thence running towards the north west crossing lots Nos. eight hundred and fourteen, eight hundred and ninety four, eight hundred and sixteen, eight hundred and twenty, and eight hundred and twenty nine (814, 894, 816, 820 and 829), to the line north west of lot No. eight hundred and twenty nine (829), at a distance of seven arpents from the river Beaudette ; thence running towards the south west on the said line north west of lot No. eight hundred and twenty nine (829), to the river Beaudette ; thence crossing the said river and running towards the south to the line north west of lot No. eight hundred and sixty two (862) ; thence running towards the south west following the said line north west of lot No. eight hundred and sixty two (862), a distance of five arpents from the river Beaudette, from this point running towards the south and crossing lots eight hundred and sixty two, eight hundred and sixty three, eight hundred and sixty four, eight hundred and sixty five and eight hundred and ninety four (862, 863, 864, 865 and 894), to the line south east of lot No. eight hundred and ninety four (894), at a distance of five arpents from the river Beaudette ; thence running towards the north east following the said line south east of said lot No. eight hundred and ninety four (894), to lot No. eight hundred and ninety six (896) ; thence finally following the lines north west and south east of lots Nos. eight hundred and ninety six (896), and eight hundred and ninety seven (897), to the river Beaudette, there crossing at this point to return to the starting point, at the south east line of lot No. eight hundred and fourteen (814) aforesaid, " is and shall be detached from the municipality of the said parish of Saint Zotique, and shall for the future form a separate municipality, under the name of the " MUNICIPALITY OF THE VILLAGE OF LA RIVIERE BEAUDETTE, " and by these presents, We do constitute and erect the said VILLAGE OF LA RIVIERE BEAUDETTE, into a village municipality, conformably to the provisions of the said municipal code.

Of all which our loving subjects and all others whom these presents may concern are hereby required to take notice and to govern themselves accordingly

IN TESTIMONY WHEREOF, We have caused these Our Letters to be made Patent, and the Great Seal of Our said Province of Quebec to be hereunto affix

TÉMOIN, Notre Fidèle et Bien-Aimé  
l'Honorable ANDREW STUART,  
Administrateur du Gouvernement  
de Notre Province de Québec.

▲ Notre Hôtel du Gouvernement, en  
Notre cité de Québec, dans Notre dite  
Province de Québec, ce DIXIEME  
jour de FEVRIER, dans l'année de  
Notre-Seigneur mil huit cent quatre-  
vingt-sept, et de Notre Règne la  
cinquantième.

Par ordre,

PH. J. JOLICŒUR,  
Assistant-Secrétaire.

657

### Avis du Gouvernement.

BUREAU DU SECRÉTAIRE.

Québec, 15 février 1887.

Avis public est par le présent donné qu'une  
demande a été faite à Son Honneur le lieutenant  
gouverneur par le conseil municipal de Saint-  
Constant, dans le comté de Laprairie, pour obtenir  
l'autorisation de ne publier qu'en français seule-  
ment tous avis, réglemens ou résolutions faits ou  
passés par le dit conseil.

Toutes représentations à ce contraire devront  
être faites dans le délai des deux mois qui sui-  
vront la seconde et dernière publication du pré-  
sent avis.

PH. J. JOLICŒUR,  
Assistant-Secrétaire.

663

Avis public est par le présent donné qu'en vertu  
de l'acte d'incorporation des compagnies à fonds  
social, des Lettres Patentes ont été émises sous le  
Grand Sceau de la province de Québec, en date  
du douzième jour de février courant (1887), incor-  
porant Ovide Marion, Alfred Lesage, tous deux  
cultivateurs; Zacharie Cloutier, marchand; Ulric  
Granger, hôtelier; Isaïe Forrest, cultivateur, tous  
de la dite paroisse de Saint-Jacques de l'Achigan,  
en la province de Québec, sous le nom de "La  
Compagnie Manufacturière de Tabac Canadien de  
Saint-Jacques," pour la préparation, la fabrica-  
tion, l'achat et la vente du tabac canadien, avec  
un fonds social de vingt mille piastres divisé en  
quatre cents actions de cinquante piastres cha-  
cune.

PH. J. JOLICŒUR,  
Assistant-Secrétaire.

Bureau du Secrétaire,  
Québec, 14 février 1887.

661

PROVINCE DE QUÉBEC.

Département des Terres de la Couronne.

AVIS PUBLIC

Est par le présent donné, en conformité de  
l'Acte 45 Vict., ch. 10, que, 60 jours après la date  
de la dernière publication du présent avis, laquelle  
se fera deux fois dans la *Gazette Officielle de  
Québec*, le commissaire des Terres de la Couronne  
annulera les ventes et permis d'occupation des  
terres publiques dont suit une liste :

Joly.

Lot 39, dans le rang lettre "F", à Dallard Béli-  
veau.

E. E. TACHÉ,  
Assistant Commissaire.

Département des Terres de la Couronne,  
Québec, 14 février 1887.

645

ed: WITNESS, Our Trusty and Well-  
Beloved the Honorable ANDREW  
STUART, Administrator of the  
Government of Our Province of  
Quebec.

At Our Government House, in Our City of  
Quebec, in Our said Province of  
Quebec, this TENTH day of  
FEBRUARY, in the year of Our  
Lord, one thousand eight hundred  
and eighty seven, and in the fiftieth  
year of Our Reign.

By command,

PH. J. JOLICŒUR,  
Assistant Secretary.

558

### Government Notices.

SECRETARY'S OFFICE.

Quebec, 15th February, 1887.

Public notice is hereby given that a petition  
has been presented to His Honor the lieutenant  
governor by the municipal council of Saint Con-  
stant, in the county of Laprairie, for leave to  
publish in the french language only, all notices,  
by-laws and resolutions made or passed by the  
said council.

All oppositions to the granting of the same  
must be produced within two months from the  
second and last insertion of the present notice.

PH. J. JOLICŒUR,  
Assistant-Secrétaire.

664

Public notice is hereby given that, under the  
joint stock company incorporation act, Letters  
Patent under the Great Seal of our province of  
Quebec, bearing date the twelfth day of February  
instant, (1887), have been issued incorporating  
Ovide Marion, Alfred Lesage, both farmers;  
Zacharie Cloutier, merchant, Ulric Granger, hotel-  
keeper; Isaïe Forest, farmer, all of the said parish  
of Saint Jacques de l'Achigan, in the province of  
Quebec, under the name of "La Compagnie  
Manufacturière de Tabac Canadien de Saint  
Jacques," for the preparation, fabrication, pur-  
chase and sale of canadian tobacco, with a total  
capital stock of twenty thousand dollars divided  
into four hundred shares of fifty dollars each.

PH. J. JOLICŒUR,  
Assistant secretary.

Secretary's office,

Quebec, 14th February, 1887.

662

PROVINCE OF QUÉBEC.

Department of Crown Lands.

PUBLIC NOTICE

Is hereby given, in conformity with the act 45  
Vict., ch. 10, that 60 days after the last publica-  
tion of this notice, which will appear twice in the  
*Quebec Official Gazette*, the Commissioner of Crown  
Lands will cancel the sales and locations of the  
public lands mentioned in the following list:

Joly.

Lot 39, in range letter "F", to Dallard Bélieveau.

E. E. TACHÉ,  
Assistant Commissioner.

Department of Crown Lands,  
Quebec, 14th February, 1887.

646